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          Тема выпускной квалификационной работы «Анализ возможных схем исполнения перспективных ГПА для газопровода «Сила Сибири – 2»». Данная работа посвящена расчету ГПА для газопровода «Сила Сибири – 2». Целью исследования является подбор исполнения ГПА для компрессорных станций газопровода «Сила Сибири – 2». Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Проанализировать технологическое исполнение газопровода Сила Сибири – 2. 2. Рассмотреть схемы исполнения ГПА. 3. Подобрать наиболее эффективное исполнение ГПА. 4. Разработать схему обвязки КС. В результате были основные параметры и размеры ГПА. Разработаны Эскиз ГПА и схема компрессорной станции.
        

        
          The topic of the final qualifying work is "Analysis of possible execution schemes of promising gas pipelines for the Power of Siberia – 2 gas pipeline". This work is devoted to the calculation of the GPA for the Power of Siberia – 2 gas pipeline. The purpose of the study is to select the design of the GPA for the compressor stations of the Power of Siberia – 2 gas pipeline. Tasks that were solved during the study: 1. Analyze the technological design of the Power of Siberia – 2 gas pipeline. 2. Consider the execution schemes of the GPA. 3. Choose the most effective execution of the GPA. 4. To develop a scheme for binding the CS. As a result, there were the main parameters and dimensions of the HPA. A sketch of the GPA and a diagram of the compressor station have been developed.
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